



MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU
JABATAN PEMBANGUNAN DAN PENYELENGGARAAN


KENYATAAN TAWARAN KERAJAAN NEGERI TERENGGANU

Tawaran adalah dipelawa daripada pemborong-pemborong yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dan Pusat Khidmat Kontraktor dalam kelas 'G 1' di bawah kepala dan tajuk kecil CE 01 & CE 21 yang masih dihenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

1	NO SEBUTHARGA MBKT SH 72/2016 'G 1' (CE 01 Dan CE 21)	Menyelenggara Dan Membaikpulih Jalan Sekitar Kampung Bukit Wan Batu Rakit Kuala Nerus, Terengganu
2	NO SEBUTHARGA MBKT SH 90/2016 'G 1' (CE 01 Dan CE 21)	Menyelenggara Dan Membaikpulih Jalan Sekitar Kg. Pak Tu Yu Dan Sekitar Batu Rakit, Kuala Nerus, Terengganu.
3	NO SEBUTHARGA MBKT SH 97/2016 'G 1' (CE 01 Dan CE 21)	Menyelenggara Dan Membaikpulih Jalan Tepi Pagar Wisma Darul Iman Dan Sekitarnya, Kuala Terengganu.
4	NO SEBUTHARGA MBKT SH 95/2016 'G 1' (CE 01 Dan CE 21)	Menyelenggara Dan Membaikpulih Jalan Belakang Bank Islam Dan Sekitarnya, Kuala Terengganu
5	NO SEBUTHARGA MBKT SH 94/2016 'G 1' (CE 01 Dan CE 21)	Menyelenggara Dan Membaikpulih Jalan Belakang RHB Bank, Kuala Terengganu

SYARAT-SYARAT MEMASUKI TAWARAN

1. Naskah Sebutharga boleh didapati semasa waktu pejabat di Bilik Tawaran Bahagian Kontrak Dan Pelaburan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu, Jalan Sultan Ismail, 20200 Kuala Terengganu, Terengganu.
2. Naskah Dokumen Sebutharga hanya akan dikeluarkan kepada Kontraktor atau wakil yang sah dengan membawa sijil Asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor, Sijil Perolchan Kerja Kerajaan serta Sijil taraf Bumiputera dan satu (1) Salinan Fotostat bagi setiap salinan sewaktu membeli Dokumen Sebutharga.
3. Naskah sebutharga akan dijual mulai hari Ahad 21hb Ogos 2016 hingga 28hb Ogos 2016 dengan harga RM20.00 senaskah yang boleh dibuat secara Tunai/Deraf Bank/Wang Pos/Kiriman Wang Pos yang dibunt atas nama "DATUK BANDAR MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU"
4. Sebutharga ini akan ditutup pada hari Isnin 29hb Ogos 2016. Naskah sebutharga yang lengkap diisi hendaklah dihantar dalam sampul surat berlaktri dan ditulis dengan tajuk dan "No. Sebutharga" berkakuan dan hendaklah dimasukkan kedalam peti tawaran sebutharga di Bahagian Kontrak dan Pelaburan, Tingkat 1, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu pada atau sebelum jam 12.00 Tengah Hari pada hari tutup tersebut.
5. Kerajaan adalah tidak terikat untuk menerima tawaran terendah ataupun mana-mana tawaran.
6. Kontraktor yang Berjaya tetapi enggan menjalankan kerja-kerja ini selepas tawaran dibuat atau menarik balik tawaran tersebut sebelum tempoh sah laku sebutharga tamat akan diambil tindakan keatas pendaftarannya dan juga akan menanggung segala kos perbezaan.


(DATUK BANDAR MOHAMAD KAMIL BIN OTHMAN)

Datuk Bandar
Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.